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EU-kommissionens revidering av WEEE-direktivet. 

Anmälan av svar på remiss 

Förslag till beslut 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att lägga remissvaret till 

handlingarna. 
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Förvaltningschef 
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 Avdelningschef 

 

 

Lovisa Wassbäck 

Enhetschef 

 

 

 

 
Sammanfattning 

Trafikkontoret har till Kommunstyrelsen överlämnat ett kontorsutlåtande (bilaga 

1) som svar på "Remiss av Kommissionens förslag till revidering av WEEE-

direktivet". Remissen avser EU-kommissionens förslag till revidering av 

direktivet om avfall som utgörs av eller innehåller elektriska och elektroniska 

produkter (waste of electrical and electronic equipment). 
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Remissen 

EU-kommissionens förslag till revidering av WEEE-direktivet har remitterats från 

Miljödepartementet till bland andra Stockholms kommun. Kommunstyrelsen har i 

sin tur remitterat den till Trafik- och renhållningsnämnden och Stadslednings-

kontoret. Förslaget i sin helhet återfinns via länken 

http://www.regeringen.se/content/1/c6/03/45/62/2b235a24.pdf. 

 
Trafikkontorets synpunkter 

Kommissionen föreslår flera angelägna förbättringar och förtydliganden i WEEE-

direktivet. Trafikkontorets remissvar kan sammanfattas i följande: 

- Trafikkontoret instämmer i att insamlingsnivån bör revideras, men ser ett antal 

svagheter i den föreslagna modellen. 

- Om en ökad återanvändning av elavfallet ska förespråkas finns det ett antal 

risker som bör uppmärksammas och förebyggas. Dagens insamlingsmodell är 

inte heller anpassad för insamling i separata flöden. 

- Trafikkontoret anser att formuleringen att medlemsstaterna i lämpliga fall bör 

uppmuntra producenterna att finansiera kostnaderna för insamling av WEEE 

från privathushåll är alltför vag.  

- WEEE-direktivet omfattar idag inte glödlampor och trafikkontoret anser att 

det är mycket viktigt att Sverige kan behålla det nationella producentansvar 

som införts för dessa. 
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